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Z á p i s n i c a  

 
z 18. zasadnutia OcZ, konaného dňa 21.03.2016 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:         6 

Neprítomní – ospravedlnení:        5 Bc. Peter Čopjan, p. Dušan Krestian,  

          Ing. Janka Gazdurová, p. Martin Hozza,  

          Mgr. Peter Fischer  

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:        

Skorší odchod:              

Začiatok:        15.00 hod 

Koniec:          16.40 hod 

 

 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (PhDr. Eva Krajňáková, PhD., p. Jozef Ogurčák) 

  4. Overovatelia zápisnice (Mgr. Peter Fischer, p. Rastislav Neuvirth)   

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Prerokovanie platu starostu obce 

  7. Schválenie Zásad výkonu kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy obce Rudňany 

  8. Informácie k projektovej dokumentácii MŠ 5RPII 

  9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver 
 

 

 Bod programu: 

1. Otvorenie 

 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

 

PhDr. Krajňáková, PhD.  prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 38/18/2016 

OcZ schvaľuje program 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 
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Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

 

PhDr. Krajňáková, PhD.  prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.  39/18/2016 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., p. Jozefa Ogurčáka 

Hlasovanie: 

Za:  4 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Krajňáková, PhD., p. Ogurčák) 

Neprítomní: 5 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice   

p. starosta poznamenal, že Mgr. Fischer nie je prítomný a treba navrhnúť náhradníka. 

p. zástupca Neuvirth navrhol Mgr. Kirnágovú. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD.  prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.  40/18/2016 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice Mgr. Beátu Kirnágovú, p. Rastislava Neuvirtha 

Hlasovanie: 

Za:  4 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Kirnágová, p. Neuvirth)  

Neprítomní: 5 

 

 

Bod programu: 

5. Kontrola plnenia uznesení 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s plnením uznesení. Všetky boli 

doteraz splnené. 

 

 

  Bod programu: 

6. Prerokovanie platu starostu obce 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s výškou platu starostov 

v národnom hospodárstve. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislava doplnil, že podľa novely zákona už nie je povinnosťou 

schvaľovať každý rok plat starostu. Ale ak chce pán starosta alebo členovia rady informovať 

o zmene platu môžu.  

 

Výpočet platu: 

883 x 2,17 = plat 1 917 € 

 

Návrh na zvýšenie: o 15% v 288€ 

 

Plat podľa §3 ods. 1 a podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. spolu 2 205 €  
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PhDr. Krajňáková, PhD.  prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.  41/18/2016 

OcZ berie na vedomie plat starostu obce vo výške 2 205 € 

Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 

 

 

Bod programu: 

7. Schválenie Zásad výkonu kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy obce 

Rudňany 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so Zásadami 

výkonu kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy obce, ktoré boli aktualizované podľa 

platných zákonov.  

 

PhDr. Krajňáková, PhD.  prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.  42/18/2016 

OcZ schvaľuje Zásady výkonu kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy obce 

Rudňany  

Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 

 

 

Bod programu: 

8. Informácie k projektovej dokumentácii MŠ 5RPII 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s priebehom stavebného konania 

pre rozšírenie materskej školy 5RPII. Vysvetlil, že rozšírenie by sa malo uskutočniť na 

pozemkoch, ktoré nie sú obecné. Po preskúmaní sa zistilo, že tieto pozemky spravuje urbárska 

spoločnosť Závistlivec. Urbárska spoločnosť preštudovala tento stav a zistilo sa, že tento 

pozemok je v E-čkovom stave a patrí 303 vlastníkom. Na základe týchto skutočností oslovil 

Ing. Svobodu a dohodli sa, že sa projektová dokumentácia upraví tak, aby sa rozšírenie 

uskutočnilo na obecných pozemkoch. 

p. Comba poznamenal, že je na čase, aby sa začalo venovať aj otázke zriadenia materskej 

školy v časti obce Rochus.  

Mgr. Kirnágová poznamenala, či by nebolo vhodné osloviť aj niekoho iného, napríklad p. 

Polláka, či by nemohol pomôcť v tejto veci. 

p. starosta poznamenal, že už sa rieši aj táto časť obce a dodal, že územné konanie je 

naplánované na 24.03.2016. 

Ing. Kačír poznamenal k projektovej dokumentácii, že vznikol niekde problém pri jeho 

vyhotovení, keď sa dozvedáme o týchto nedostatkoch. Taktiež spomenul, že pani riaditeľka 

dala návrh riešiť kapacitu dvojzmennou prevádzkou.   
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Bod programu: 

9. Rôzne 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Straku o predĺženie 

nájomnej zmluvy na prevádzkovanie predajne v obecných priestoroch. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č.  43/18/2016 

OcZ schvaľuje podnájom nebytových priestorov, uzatvorený medzi prenajímateľom Štefan 

Straka, Tkáčska 2/2, Spišská Nová Ves, IČO 40355080 a podnájomcom Mäso-Trade, s. r. o., 

Tkáčska 2/2, Spišská Nová Ves, IČO 46446761 na dobu určitú od 01.04.2016 do 31.03.2019 

Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 

 

 

p. starosta udelil slovo p. Koliesarovi, riaditeľovi Strednej odbornej školy. 

p. Kolesár oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom zrealizovania 

elokovaného pracoviska v obci pre odbory stavebná výroba a výroba konfekcie. Ak sa táto 

vízia ujme v budúcnosti sa otvoria aj ďalšie odbory. Ešte doplnil, že by chcel odoberať aj 

obedy od obce, za ktoré by škola riadne platila.  

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť, či bude toto elokované pracovisko otvorené tento 

školsky rok a koľko žiakov by ho malo navštevovať. 

p. Kolesár odpovedal, že by chcel, aby fungovalo už od septembra 2016 a počet žiakov by 

mal byť približne 20 - 25. Na otvorenie jednej triedy je potrebných minimálne 18 žiakov.  

Ing. Kačír chcel vedieť, či na tieto odbory musia prebehnúť prijímacie skúšky. 

p. Kolesár odpovedal, že len na základe prihlášok, ktoré sa podávajú do konca apríla  

a začiatkom mája sa robia zápisy na jednotlivé odbory.  

p. Ogurčák poznamenal, že netreba hovoriť len o rudnianskych deťoch, ale aj o deťoch 

z Poráča.  

Mgr. Kirnágová chcela vedieť, prečo by sa nedali využiť priestory Železníc SR. 

p. Kolesár odpovedal, že veľmi rád by vzal tieto priestory, ale v súčasnej dobe nie je možné 

ich riešiť.  

p. starosta k priestorom Železníc SR poznamenal, že  zaslal list so žiadosťou prehodnotenia 

prevodu tohto majetku na obec.  

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 44/18/2016 

OcZ súhlasí so zriadením elokovaného pracoviska Strednej odbornej školy, Markušovská 

cesta č. 4, Spišská Nová Ves na území obce Rudňany  
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Hlasovanie: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 5 

 

 

p. starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že 27. mája sa uskutoční v našej 

obci olympiáda materských škôl.  

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s verejným obstarávaním na 

zakúpenie CATERPILLARU.  

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Chelika 

o prevádzkovanie balkánskej zmrzliny. Tento podnikateľ sa dohodol s vlastníčkou búdky, že 

preberie jej prevádzku a zaplatí za ňu aj dlh na nájme.  

p. Comba poznamenal, že na základe tejto žiadosti vôbec nemá predstavu, kde by chcel túto 

prevádzku mať zriadenú. 

p. starosta vysvetlil, že prevádzka by mala byť umiestnená tam, kde bola postavená búdka 

v časti obce Huta (v parku). Ide len o odsúhlasenie prenájmu pozemku, ktorý už bol prenajatý 

predtým.  

p. Comba poznamenal, že sa musíme riadiť zákonom a tiež musíme vykonať kroky 

k prenájmu obecného pozemku. 

Ing. Kačír poznamenal, že je za, ale je to veľmi narýchlo.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislava poznamenal, že už na zasadnutí obecnej rady spomínal, že 

na základe tejto žiadosti nie je možné určiť, či je to dočasná prevádzka alebo trvalá. A podľa 

toho je potrebné určiť, či sa vyhlási verejná obchodná súťaž alebo sa mu vyrubí daň 

z užívania verejného priestranstva.  

 

 

Bod programu: 

10. Interpelácia poslancov 

 

 Interpelácia poslancov nebola žiadna. 

 

 

Bod programu: 

11. Diskusia 

 

Mgr. Kirnágová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou pána starostu, 

aby Rada školy prijala opatrenia na zabezpečenie prevádzky multifunkčného ihriska v areáli 

Základnej školy. Vysvetlila, že Rada školy sa tým zaoberala a odporučila oplotiť ihrisko 

ostnatým drôtom, označiť ho ako obecný/súkromný majetok  a vypísať niekde na viditeľné 

miesto prevádzkové hodiny pre verejnosť cez týždeň a cez víkend.    
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p. zástupca Neuvirth poznamenal, že tieto pravidlá a hodiny už boli určené a aj správca bol 

do teraz a fungovalo to len určitý čas. Ďalej poznamenal, že už nespočetne veľa krát vyháňal 

tých, ktorí tam boli neoprávnene. Preto nevie, ako by bolo možné doriešiť tento problém, či 

bude chodiť obecná polícia na pravidelné obchádzky alebo sa vrátime späť k správcovi. 

Mgr. Súkeník poznamenal, že nevedel o tom, že správca už nie je. Ďalej poznamenal, že 

chodia robiť poriadky aj na základe volaní občanov.  Taktiež dodal, že polícia nemá problém 

chodiť robiť poriadky, ale musia vedieť, či v popoludňajších hodinách tam návštevníci môžu 

byť alebo nie a aby sa nerobili rozdiely.  

p. starosta poznamenal, že sa vložili nemalé finančné prostriedky na výstavbu a potom ma 

opravu ihriska. Preto  by bol rád, aby sa udržiavala súčasný stav a aby sa prijali nejaké 

opatrenia na jeho fungovanie.  

Mgr. Kirnágová navrhla, aby sa napísala ponuka na výber správcu ihriska, aby sa zabezpečil 

poriadok. Alebo zapojiť do kontroly aj obecné hliadky.   

Ing. Kačír poznamenal, že pán starosta myslel hlavne to, že mimoškolská činnosť na školách 

absentuje a tým sa okolie ihriska ničí. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že keď sa už vynaložili také vysoké finančné prostriedky 

bolo by vhodné prijať opäť správcu, ale vzniká problém, kto by bol ochotný to robiť.   

 

 

Ing. Kačír oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s informáciami zabezpečenia 

panelových dielcov na mostík k domu p. Kandráča.  

p. starosta dodal, že vznikol problém, lebo ekonómka p. Šteinerová ho informovala, že je 

potrebné urobiť zmenu rozpočtu, lebo nie sú na to finančné prostriedky v rozpočte na rok 

2016.  

 

 

Bod programu: 

12. Záver 

 

Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 18. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 21.03.2016 

 

 
Uznesenie OcZ č. 38/18/2016 

OcZ schvaľuje program 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie OcZ č.  39/18/2016 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., p. Jozefa Ogurčáka 

 

Uznesenie OcZ č.  40/18/2016 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice Mgr. Beátu Kirnágovú, p. Rastislava Neuvirtha 

 

Uznesenie OcZ č.  41/18/2016 

OcZ berie na vedomie plat starostu obce vo výške 2 205€ 
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Uznesenie OcZ č.  42/18/2016 

OcZ schvaľuje Zásady výkonu kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy obce 

Rudňany  

 

Uznesenie OcZ č.  43/18/2016 

OcZ schvaľuje podnájom nebytových priestorov, uzatvorený medzi prenajímateľom Štefan 

Straka, Tkáčska 2/2, Spišská Nová Ves, IČO 40355080 a podnájomcom Mäso-Trade, s. r. o., 

Tkáčska 2/2, Spišská Nová Ves, IČO 46446761 na dobu určitú od 01.04.2016 do 31.03.2019 

 

Uznesenie OcZ č. 44/18/2016 

OcZ súhlasí so zriadením elokovaného pracoviska Strednej odbornej školy, Markušovská 

cesta č. 4, Spišská Nová Ves na území obce Rudňany  

 

 

 
Návrhová komisia:  PhDr. Eva Krajňáková, PhD. 

    Jozef Ogurčák 

   

     

Overovatelia zápisnice: Mgr. Beáta Kirnágová 

    Rastislav Neuvirth 

     

 

 

 

 

V Rudňanoch, 31.03.2016 

 

 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  1 hodina a  

41 minút. 


